
Föreningen Stockholms läns taxerings
nämndsordförande och kronoombud 

höll årsmöte den 3 mars. Sedan styrel
se- och revisionsberättelser godkänts, om
valdes den förutvarande styrelsen och be
står således för innevarande år av läns
assessor Gustaf Åhström, Solna, ordfö
rande, f. 1. byråsekreterare Erik Eriksson, 
Stockholm, vice ordförande, stadsfogde
assistent Sixten Hellqvist, Lidingö, sekre
terare och kassör, ingenjör Wilhelm Watz, 
Märsta och häradsskrivare Einar A. Blom
gren, Stockholm. Till suppleanter omval
des kamrer Helge Pegner, Gottröra och 
1 landskanslist Carl-Gustaf Ludvigsson. 
Även revisorerna 1. landskanslist Gunnar 
Ericson, Stockholm, och landskanslist 
Knut Hellkvist, Solna, omvaldes och lika
så suppleanten taxeringsrevisorn Lennart 
Mellbin, Stockholm. 

Efter de egentliga årsmötesförhand
lingarna höll 1. landskanslist Ludvigsson 
föredrag över ämnat "Några tekniska 
spörsmål i samband med inkomsttaxe
ringen". 

Därefter intogs gemensam middag, var
vid som gäster inbjudits landskamrer 
Kjell Edström, taxeringsintendenterna E. 
Hedensiö och G. Larsson samt chefen för 
PN :s kansli t f länsassessor S. Sundelius. 
Landskamrer Edström hälsades välkom
men till länet av fungerande ordföran
den Eriksson. 

Föreningen Blekinge läns taxerings
nämndsordförande och kronoombud 

höll årsmöte i Frimurarhotellets fest
våning i Karlskrona den 3 mars 1960. 

Årsmötet öppnades av ordföranden, 
häradsskrivaren Alfred Linderson, som 
hälsade inbjudna gäster, landskamreraren 
Agnar Cederberg, taxeringsintendenten 
Gunnar Eklundh och biträdande taxe
ringsintendenten Tore Torsson, och de 
till ett 40-tal närvarande medlemmarna 
välkomna. 

Till styrelse för det kommande verk
samhetsåret omvaldes häradsskrivaren 
Alfred Linderson, Karlshamn, ordföran
de, lantbrukaren Börje Johnsson, Mör
rum, vice ordförande, kronokamreraren 
Gunnar Porshed, Karlskrona, sekreterare, 
socialvårdssysslomannen Åke Sverden, 
Ronneby, kassaförvaltare, och kontrakts
prosten Torsten Knutsson, Ramdala. 

Till styrelsesuppleanter omvaldes skog
vaktaren Gott fri ed Johansson, Asarum, 
kommunalkassören Erik Röhne, Nättra
by, och lantbrukaren Hugo Andersson, 
Torsabjörke. 

Revisorer blev lantbrukaren Johan 
Andersson, Liatorp, och brukstjänste
mannen Gunnar Sjösten, Kal!ing, och re
visorssuppleant taxeringsassistenten Sig
vard Ekström, Ronneby. 

Till ombud vid Riksförbundets års
möte valdes kronokamreraren Gunnar 
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Porshed med stationsmästaren Hilding 
Lindsten som ersättare. 

Efter årsmötesförhandlingarna lämna
de taxeringsintendenten Gunnar Eklundh 
en redogörelse för nyheter vid 1960 års 
taxering. Biträdande taxeringsintendenten 
Tore Torsson informerade om vad JO 
i sin ämbetsberättelse till 1960 års riks
dag uttalat rörande taxeringsförfarandet 
i första instans. Efter föredragen följde 
frågor och diskussion rörande aktuella 
taxeringsproblem. 

Årsmötet avslutades med gemensam 
middag. 

Föreningen Kristianstads läns taxe
ringsmän 

hade den 24 februari årsmöte å Frimu
rarhotellet i Kristianstad. Sedan härads
skrivare C. A. W estergren utsetts att 
leda förhandlingarna föredrogs och god
kändes styrelse- och revisionsberättelser 
och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

Till styrelse för år 1960 utsågs lands
fiskal R. Liljeberg, Båstad, ordförande, 
häradsskrivare C. A. Westergren, Osby, 
vice ordf., landskanslist E. G. Thomas
son, Kristianstad, sekreterare och kassör, 
f. landskanslist N. S. Önnemark, Kris
tianstad, och nämndeman A. Johansson, 
Perstorp. Till suppleanter utsågs skogs
mästare E. Larsson, Ljungbyhed, och 
folkskollärare G. Emmertz, Vitaby. Revi
sorer blev länsrevisor S. Erlandsson och 
häradsskrivare W. Malmrup, båda Kris
tianstad, och suppleant häradsskrivare B. 
Bengtsson, Klippan. 

Vid sammanträdet diskuterades bl. a. 
arvodesfrågan. 
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Föreningen Taxeringsnämndsordföran
de och Kronoombud i Göteborgs och 
Bohuslän 
firade 10-årsjubileum i samband med sitt 
årsmöte den 29 januari 1960 på Palace 
Rotel i Göteborg. 

Länsföreningen som startades den 3 
mars 1950 tillkom på initiativ av fram
lidne häradsskrivaren S. H. Carlström. 
Första verksamhetsåret uppgick medlems
antalet till 193 stycken. Under år 1959 
hade föreningen 321 medlemmar. 

Utöver årsmöten, som varje år hållas 
i januari månad i Göteborg, har för
eningen några år haft höstmöte i Udde
valla och Lysekil. Vid årsmöten har för
eningen ordnat med föredrag för sina 
medlemmar. Föredragshållare har i nu 
nämnd ordning varit : landskamrerarna 
Gillner, Elfving, Wilkens, kammarrätts
rådet Björne, Stockholm, assessor Ek
lund, Stockholm, docent Helmers, Stock
holm samt kronokamrer Winnermark, 
Borås. 

Sedan år 1951 har dessutom årliga dis
kussionssammanträden i taxeringsfrågor 
anordnats för medlemmarna. Dessa sam
manträden ha varit förlagda till Göte
borg och Uddevalla. Vid dessa samman
träden har taxeringsintendenten jämte 
bitr. taxeringsintendenter närvarit och be
svarat frågor, som framställts av med
lemmarna. 

Vid årsmötet i januari i år, som sam
lat ett 80-tal deltagare ägde val av funk
tionärer för det kommande arbetsåret 
rum, i enlighet med valberedningens för
slag. Till ordförande för år 1960 omval
des mantalskommissarien Harry Loven. 
Av de tre styrelseledamöterna, som voro 
i tur att avgå återvaldes folkskolläraren 
Oskar Nyström, Brastad, mantalsassis
tenten Werner Hansson, Uddevalla och 
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kommendörkapten Sture Lohman, Göte
borg. Till styrelsesuppleanter valdes förs
te upphördsassistenten Bertil Andreasson, 
Göteborg, kamreraren Tore Blackstadius, 
Hovås, kontorschefen Folke Widmer, 
Mölndal, tullförvaltaren Knut Högberg, 
Strömstad samt kamreraren Gunnar Berg, 
"Cclclevalla. Till revisorer omvaldes förste 
taxeringsrevisorn Rolf Andersson och 
förste landskanslisten Hans W olgast med 
civilekonom Bertil Hofling som supple
ant. 

Efter årsmötet konstituerade sig styrel
sen och utsåg till vice ordförande Sture 
Lohman, till sekreterare Bertil Helle
kant och till kassaförvaltare Eric San
den. 

Som föredragshållare vid årsmötet ha
de föreningen lyckats förvärva länets nye 
taxeringsintendent Erik Johansson. I sitt 
välkomstanförande hade ordföranden häl
sat honom välkommen till årsmötet och 
vår länsförening. 

Taxeringsintendent Johansson höll fö
redrag över ämnet "Några aktuella syn
punkter vid 1960 års taxering" varvid 
han särskilt uppehöll sig vid sjömans
skatten. Efter föredraget gavs tillfälle 
att framställa frågor, vilka besvarades av 
föredragshållaren. 

Vid den gemensamma middagen efter 
årsmötet hälsade ordföranden gäster och 
medlemmar välkomna. Middagen förflöt 
under angenäm stämning. På grund av 
sillrushen i länet var föreningens signa
turmelodi "å sella ho går i havet bland 
torsk och makrell" högaktuell. 

Gästernas tack framfördes av taxerings
intendent Johansson. 

Föreningen Älvsborgs läns taxerings
nämndsordförande 
höll elen 30 januari 1960 sitt ordinarie års-

möte å Palace Rotel i Göteborg under 
synnerligen god tillslutning av medlem
mar. Till mötesförhandlingarna, vilka led
des av kronokamreraren Elis Winner
mark, Borås, hade vidare representanter 
för länsstyrelsen med bl. a. landskamrera
ren Gunnar Hjorth infunnit sig. 

Till styrelse för det nya verksamhets
år.et omvaldes kommunalkamreraren Ar
vid Enarsson, Laxarby, kronokamreraren 
Elis Winnermark, Borås, häradsskrivaren 
Gösta Fogelquist, Alingsås, förvaltaren 
Erik Johnsson, Tollered samt förste taxe
ringsinspektören Stig Lundin, Väners
borg. 

Till suppleanter i styrelsen för samma 
tid omvaldes hemmansägaren Karl Ny
gren, Mossebolund och fabrikören Olof 
Hillefors, Stenkullen. 

Till revisorer omvaldes länsassessorn 
Torsten Bredin och häradsskrivaren Tor 
Rehman, båda i Vänersborg, med exeku
torn Bror Moberg, Åmål som suppleant. 

Efter förhandlingarna höll taxerings
intendenten Sven W asteson, Vänersborg 
ett anförande "Inför 1960 års taxering". 
Medlemmarna fick bl. a. värdefulla infor
mationer rörande tillämpningen av den 
nya sjömansskatteförordningen. 

Till årsmötet hade föreningen vidare 
inbjudit kammarrättsassessorn Rolf Eng
blom, Stockholm, vilken i .ett mycket in
tressant föredrag över ämnet "Om inven
tariebyten i förvärvskällan j ordbruksfas
tighet samt aktuella jordbruksfrågor" be
handlade lagföreskrifter och rättspraxis 
på detta område. 

Efter föredragen följde diskussion, var
vid taxeringsintendent W asteson och as
sessor Engblom lämnade svar på av med
lemmarna framställda frågor. 

Vid mötet höll vidare kronokamreraren 
Elis Winnermark en information om 
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TOR :s arbete och uppvaktningar i arvo
desfrågan. 

Sedan föredragshållarna avtackats, för
klarades sammanträdet avslutat, varpå 
följde gemensam middag å Palace Rotel. 

Föreningen Västmanlands läns 
taxeringsordförande 
avhöll sitt årsmöte å Stadshotellet i Väs
terås tisdagen den 23 februari. Av olika 
skäl hade styrelsen icke till årsmötet in
bjudit särskild föredragshållare. Styrel
sen meddelade att avsikten vore att inne
varande höst söka anordna ett samman
träde med föreningen och då söka en
gagera lämplig föredragshållare över de 
viktiga nyheter som väntas vid 1961 års 
taxering 

Sedan styrelsen efter förslag av revi
sorerna beviljats ansvarsfrihet för 1959 
års förvaltning, omvaldes densamma och 
består alltså av: kronokamrer Nils W e
lander, Västerås, ordförande, f d lokfö
raren Ernst Larsson, Västerås, vice ord
förande, kyrkokamrer Åke Dahlberg, 
Västerås, hemmansägaren Arthur Lund
gren, Kungsåra, och advokat Anders von 
Zweigbergk, sekreterare och kassaför
valtare. Till suppleanter i styrelsen ut
sågs häradsskrivaren H. Halvarsson, Fa
gersta och folkskolläraren K. Darin, Ut
tersberg. 

Föreningens representant vid TOR :s 
årsmöte 1959 lämnade en kort redogö
relse för vad som därvid förekommit. 

Agronomen B. Redlund i Kolsva var 
inledare av en diskussion i avsikt att söka 
ernå enhetliga normer inom länet för be
räkning av jordbrukares avdrag för per
sonbil respektive beräkning av natura
förmåner i form av el. ström för hushål
let och bostaden. I diskussionen deltog 
ett stort antal av de närvarande. Läns-
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styrelsens synpunkter framlades av läns
revisorn Olof Elvefors. Varken lands
kamreraren eller taxeringsintendenten 
kunde på grund av sjukdom närvara. 

Kronokamrer W elander lämnade en 
redogörelse för vad taxeringsnämnds
ordförandena hade att iakttaga i anled
ning av de nya bestämmelserna om sjö
mansskatt. 

Efter årsmötets slut samlades en del 
av deltagarna till en gemensam måltid un
der fortsatt diskussion i taxeringsange
lägenheter. 

Föreningen Kopparbergs läns 
taxeringsmän. 

Årets ordinarie årsmöte avhölls freda
gen den 5 februari på Stadshotellet i 
Falun. I mötet deltog ett 30-tal av före
ningsmedlemmarna samt en del inbjudna 
representanter för länsstyrelsen. Sedan 
styrelsens förvaltningsberättelse och revi
sorernas berättelse för det sistflutna ar
betsåret föredragits och godkänts, bevil
jades styrelsen ansvarsfrihet för samma 
tid. Föreningen har under år 1959 haft 
174 medlemmar, motsvarande i det när
maste 97 % av för samma år förordnade 
taxeringsfunktionärer. Vid därefter före
tagna val omvaldes samtliga styrelseleda
möter, revisorer och ombud med undantag 
av landskanslisten Sven-Gustaf Nilsson, 
vilken undanbett sig återval, enär han nu
mera i egenskap av taxeringsassistent icke 
längre finge inneha taxeringsuppdrag. 
Styrelsen består därför under tiden intill 
1961 års ordinarie årsmöte av majoren 
Jean Br :son Rosander i Falun, ordföran
de, f. stadskassören Helmer Hillström i 
Borlänge, vice ordförande, taxeringsrevi
sorn Karl Hagberg i Falun (nyvald), sek
reterare och skattmästare, nämndeman 
Enar Persson i Insjön och förvaltaren 

Open access från www.skattenytt.se, 2025-07-16 05:12:57



C. W. Rosen i Korsnäs, med köpmannen 
Hjalmar Norman i Avesta och kamrera
ren Hjalmar Samuelsson i Leksand såsom 
suppleanter. Revisorer äro länsrevisorn 
Sune Agardt och uppbördsassistenten 
Rolf Sundelöf med förste landskanslisten 
Torsten Magnusson som suppleant. Om
bud vid TOR :s årsmöten under år 1960 
är föreningens ordförande med förening
ens sekreterare som ersättare. Årsavgiften 
för år 1961 bestämdes till det belopp, som 
kan komma att fastställas vid TOR :s or
dinarie årsmöte hösten 1960. 

Länets taxeringsassistenter framförde 
genom ordföranden i Föreningen Koppar
bergs läns landskanslister, förste lands
kanslisten Haldo Hortlund, kritik mot 
vissa yttranden och omdömen, som åter
funnits i TOR :s redogörelse vid senaste 
årsmöte för uppvaktningarna inför fi
nansdepartementet under år 1959 i arvo
desfrågan och som befunnits i hög grad 
ofördelaktiga och kränkande för taxe
ringsassistenterna. Herr Rosander, som i 
förväg underrättats om att kritiken skulle 
komma att framföras, redogjorde för bak
grunden till och innebörden av de kritise
rade omdömena och för TOR :s inställ
ning till den nya taxeringsorganisationen. 

Efter årsmötet höll taxeringsintenden
ten Ragnar Lindholm föredrag om be
skattningsförfarandet för den allmänna 
varuskatten, varefter de närvarande sam
lades till gemensam middag. 

Jiber. 

Föreningen Gävleborgs läns taxerings
nämndsordförande 
har avhållit ordinarie årsmöte i Gävle lör-

dagen den 30 januari 1960 under god 
anslutning av medlemmar och med lands
kamreraren E. 0. Bellman och taxerings
intendenterna Rolf Lindqvist och Bo 
Källgren som gäster. 

Föreningens styrelse blev helt omvald 
och består för år 1960 av kamrer Axel 
Bendrik, Söderhamn, ordförande, krono
kamrer S. 0. Grigholm, Gävle, vice ord
förande, tjänsteman Stig Johansson, 
Ljusne, sekreterare och skattmästare, 
handlanden Georg Hammar, Jättendal och 
länsskogvaktaren Ivar Sundberg, Stor
vik med direktör I var Michelson, Färila, 
och häradsskrivare Sune Thylen, Sand
viken som suppleanter. Revisorerna hä
radsskrivare K. G. Borglund och sysslo
man Birger Bragee, Söderhamn omval
des. 

Årsmötet uttalade sig för att ändra 
föreningens namn till Föreningen Gäv
leborgs läns Taxeringsfunktionärer. Det
ta för att även få konsulenter och krono
ombud som medlemmar i föreningen, vil
ken för år 1959 redovisade 175 medlem
mar av de ungefär 250 taxeringsfunk
tionärerna inom länet. 

Ordföranden kamrer Axel Bendrik re
dogjorde för Riksförbundets och Skatte
nytts verksamhet och de åtgärder som 
vidtagits under året i arvodesfrågor o d. 

Taxeringsintendent Bo Källgren tala
de över ämnet "Aktuella taxeringsspörs
mål" och landskamreraren och taxerings
intendenterna besvarade av medlemmarna 
framställda frågor. 

Efter årsmötet avhölls en kamratmål
tid med god tillslutning. 
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